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「612基金」又乾塘？黃網民黃網民懶理
「連登仔」開post叫人捐 有人話「寧願留返啲錢吃喝玩樂」

俗語話「橋

唔怕舊，最緊

要受」，但同

一條橋用得太

多次真係冇人會受。2019年

聲稱支援「反送中」被捕者而

成 立 嘅 「612 人 道 支 援 基

金」，每次宣布乾塘後都會迅

速籌到逾千萬元，點知根據官

網提供嘅最新資料，「612基

金」4月份1,500萬元嘅預算

開支仲未籌夠數。有「連登

仔」近日開post 提醒大家捐

錢，竟然發現原來唔少人都杯

葛「612基金」，有啲黃絲寧

願留返啲錢吃喝玩樂都唔會捐

畀「手足」。到底應該話啲黃

絲涼薄，定係讚佢哋終於睇穿

攬炒派嘅伎倆呢？等緊「612

基金」支援打官司嘅「手足」

又應該點算好呢？

●香港文匯報記者 雨航

香港文匯報訊（記者 邵昕）香港浸會大
學中醫藥學院臨床部成立20周年，累計已
為超過270萬人次提供治療服務。疫情下，
浸大中醫藥學院及其他兩間院校與醫管局
展開合作，為出院後的新冠肺炎患者，提
供中醫治療服務，幫助患者盡快恢復受損
機能。隨着香港對中醫的需求日益增加，
學院未來將致力於中醫專科化，並開拓住
院服務，為市民提供更高水準的醫療服
務，亦將在科技協助下，推展網上診療。

4周減氣喘失眠 味嗅覺漸復
疫情期間，中醫對治療新冠後遺症帶來
很大幫助。浸大中醫藥學院臨床部主任卞
兆祥表示，許多新冠康復者因身體機能受
損，出現氣喘、失眠、沒胃口等後遺症，
亦有不少人的味覺、嗅覺失靈，患者雖出
院卻仍被「困」病中。在醫管局組織下，
浸大及另外兩間院校的中醫診所，採用不
同中藥處方，對不同新冠後遺症展開治
療。他透露，有患者在接受約4周治療
後，氣喘、失眠等問題大幅改善，味覺、

嗅覺亦逐步恢復。
此外，浸大中醫藥學院亦與該校體育學

院合作，招募超過200名新冠肺炎康復者，
研究中藥、運動訓練及兩者配合對新冠後
遺症的治療效果，希望藉此改善康復者的
新陳代謝、免疫系統及肺部相關症狀。

辦免費中醫健康諮詢
新冠肺炎期間市民減少外出，卞兆祥

指，疫情最嚴重時看診人數減少近七成，
為讓市民在家中也能得到治療，浸大位於
太子的中醫疾病預防與健康管理中心，透
過Zoom為患者進行簡單看診。他直言，
要完全在網上做到中醫的望聞問切，仍需
要更多新科技的參與，浸大將持續推進網
上看診進程。
卞兆祥又指，臨床部自2001年創立至
今，一直為香港居民提供專業中醫治療，
轄下17間中醫藥診所及中心遍布全港。除
服務大眾外，這些診所也是無數中醫學子
臨床見習的基地，讓他們在畢業後能更順
利為病人提供診療服務，同時診所也為中

醫專家學者提供臨床研究場所。為慶祝臨
床部20周年，他們會向市民提供免費中醫
健康諮詢及舉辦健康講座。
浸大中醫藥學院院長呂愛平指，近年中醫

服務需求持續增加，受眾愈趨年輕化，浸大
中醫診所近年看診記錄中，介乎32歲至37
歲的病人成為主力軍。為提升服務水準，臨
床部未來將致力於中醫專科化發展，細分骨
科、婦科、腫瘤科等更多科室，並拓展住院
部，為患者提供更優質治療。
他希望特區政府能加大對中醫的扶持，

讓中醫可更多地融入公立醫療系統。

浸大治新冠後遺症 中藥助患者「回氣」

香港文匯報訊（記者 明其道）現時房
委會多條屋邨樓齡超過40年，大廈結
構、設施均出現老化跡象，有必要重建。
不過，房屋署認為重建會凍結大量原本可
編配的單位，對輪候時間即時造成負面影
響。公屋聯會總幹事招國偉昨日表示，特

區政府需捱過這個「短痛」，並建議改變
思維，把多條屋邨綜合作「區域重建」。
公屋聯會於去年12月成立「關注公屋

重建聯席」，為多條舊屋邨進行重建方案
研究及倡議，當中包括12條屋邨，如石
硤尾邨、彩虹邨、南山邨、和樂邨等，期
望9月發表研究報告。
招國偉表示，特區政府應改變思維，把

多條屋邨綜合作「區域重建」，他舉例指
若南山邨日後重建時，可把租戶重置到附
近白田邨的新重建單位。他續說，若政府
不盡快重建，或會錯失機會，倘白田邨新
建單位編配出去，便無辦法接收重建戶，
南山邨將難以拆卸重建，舊邨的樓宇質素
只會愈來愈差，「又要花錢做維修保養，

變相（陷入）壞循環。」
此外，新一期綠置居預計下月接受申

請，將推售鑽石山啟鑽苑、上期綠置居未
售出的青衣青富苑及柴灣蝶翠苑單位，及
約800伙的租置屋邨貨尾單位。公屋聯會
現正進行問卷調查，以了解綠表申請者的
優先意向，結果發現啟鑽苑和租置屋邨的
投票結果「叮噹馬頭」。
公屋聯會副主席梁文廣表示，本來以為

新的綠置居單位較吸引，不過，原來租置
貨尾單位都有很大吸引力，估計是因為租
置單位的售價較便宜，而且單位面積較新
的綠置居大，另有不少租置屋邨位處市
區，附近交通、設施或更方便，相信有一
定吸引力。

公屋聯會倡「區域重建」加快上樓進度

「612基金」因為乾塘而告急嘅次數已經多到數唔晒，燒錢速度令人
驚歎。根據官網資料，截至3月底基金嘅可
動用結餘得返143萬元，喺得到8,065人捐
款後已達9,407,719元，但距離1,500萬元嘅
目標似乎路程唔短喎。
記得黃絲喺黑暴期間不斷強調，佢哋代

表「200萬人」嘅聲音，相信冇捐錢嗰199
萬人一定係有「苦衷」！

網民斥「612律師」叫「手足」認罪
「重口味名士」近日就喺「連登」開post

提醒各位黃絲捐錢，點知有網民即刻反
對，好似「被拜登選中的細路」就話：
「我係唔會比（畀）錢叫啲『手足』認罪
既（嘅）所謂律師。」
「棉花球」就反駁：「律師睇過有冇勝

算先叫人認罪，我識人因為『612（基
金）』幫佢請律師打甩咗點會冇用？邊×
個律師亂叫人認罪開名講出嚟，唔係你就

咪× up分化。」
「被拜登選中的細路」再回應：「即係

認有人叫認罪啦，我識人就係（喺）6
（月）9（日）衰左（咗）比（俾）個律師
叫佢認罪，名我梗係唔會開，不如你係
（喺）度開哂（晒）你全家名呀on ×。」
點解有人話「612基金」搵嘅律師會叫人

認罪？事緣「獨立音樂人」霍朗齊幾個月
前喺 fb爆料話：「有啲知名大律師真係
好×街，由前年開始不斷接『逆權事件』
被告案件，然後叫哂（晒）啲唔出名嘅青
年認罪。」霍朗齊當時拒絕網民要求公開
相關律師嘅名，但就話：「官司輸贏唔關
『612（基金）』事，加上佢哋幫咗好多
人。」唔知係咪間接證實叫人認罪嘅律
師，都係「612基金」請返嚟呢？

網民：認罪使鬼用你班律師？
「麵咪媽」就喺該「連登」post 揶揄

「612基金」啲律師：「叫人認罪，自己就

正常生活，有閒錢就買『贖罪券』，送錢
畀政府打×義士。」「月山下」亦話：
「認罪即係輸，輸咗要畀堂費，真係『養
肥』政府。」「十月五」就好勞氣：「認
罪洗（使）鬼用你班律師，用你地（哋）
就係要打甩佢呀。」
「頑強持有」就慨嘆：「成班人淨
（剩）係識講不割蓆（席），同上同落，
嬴（贏）就一齊嬴（贏），輸就一齊輸，

但力就『手足』出，監就『手足』坐，自
己就繼續係（喺）度吃喝玩樂，連捐下
（吓）『612（基金）』幫『手足』比
（畀）律師費都當睇唔到。」「『連登
仔』仲好意思平時係（喺）度鬥黃，今日
批鬥完黃店，聽日就批鬥下（吓）公務
員，後日再批鬥下（吓）『泛民』，講到
自己係最×黃，但原來連課金少少付出都
唔肯。」
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●「612基金」近來頻頻因為乾塘告急，4月份預計開支或籌唔夠數。 「612基金」網頁截圖

工聯建議速撥150億失業津貼

香港文匯報訊（記者 費小燁）工聯會昨
日公布最新每月「就業狀況問卷調查」，
33%受訪者失業或無工開，當中近半數失
業超過半年，約73%有工作的受訪者收入
亦少於去年同期。工聯會立法會議員陸頌
雄、勞工顧問委員會勞方代表鄧家彪均指
出，特區政府不能迴避基層的就業問題，
建議盡快撥出150億元發放為期半年的失
業或停工津貼。
工聯會於本月12日至19日訪問了1,001
名香港市民，調查發現33%受訪者失業或
無工開、26%受訪者開工不足，合共佔
59%。即使有工作，也只有54%受訪者從
事全職工作，23%從事兼職工作，其餘則

為網約工、多重職業或自僱人士。
失業或無工開的受訪者當中，多達32%

人已失業逾一年；失業半年至一年的也有
17%。

73%收入遜去年
有工作的受訪者的收入方面，調查發

現，只有7%較去年同期有所增加、20%
沒有改變，其餘73%均少於去年，減少逾
半的多達35%。
陸頌雄與鄧家彪俱指出，調查結果顯示
非正規工作開始常態化，認為政府不能迴
避問題，必須盡快撥出150億元發放為期
半年的失業或停工津貼。
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●左起：呂愛平、卞兆祥。
香港文匯報記者 攝

香港文匯報訊（記者 子京）黎智
英、李柱銘等人因參與前年8月18
日「流水式集會」以及「8．31」非
法集結被判刑，英國政府卻對此指
手畫腳，引發香港市民不滿。香港
鶴山崑聯同鄉會和曾興隆社區服務
處昨日前往英國駐港總領事館請
願，譴責英國干預香港司法事務，
要求停止一切干預香港內部事務的
行為。
香港鶴山崑聯同鄉會表示，近日

英國外交部和外相藍韜文多次發表
干預香港司法獨立的言論，此種做

法是顛倒是非黑白，以雙重標準看
待香港事務，希望英國政府及政客
認清事實，收起殖民地心態，理智
看待中國內政及香港特區事務，停
止一切干預及企圖影響香港繁榮穩
定發展的行為。
曾興隆社區服務處發言人亦表

示，香港自回歸以來，「一國兩制」、
「港人治港」、高度自治方針得以充分
落實。要求英國政府嚴格按照《國際
法》和不干涉的基本原則，停止發放
罔顧事實基礎的聲明及對法庭判決作
出毫無事實的批評。
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壹傳媒
自1995年
起向「香港
科技園公
司」租用只
允許經營
創意工業
相關生意
的土地，
卻涉嫌佔
用部分用

地營運不符協議的
生意超過20年。
昨日有市民前往科
學園請願，投訴壹傳媒大樓違反地契的行為，要求盡快跟進徹查，並遞交
請願信。 ●香港文匯報記者 子京

日本近日單方
面決定把福島核
廢水排入海洋，
引發香港市民連
日抗議。團體
「愛港之聲」昨日
遊行至日本駐港
領事館大樓前抗
議，並上演街頭
劇，要求日本政
府審慎思量，認
真處理和對待核
廢水一事，並遞
交請願信。
●香港文匯報
記者 子京

反 日 傾 倒 核 廢 水

●公屋聯會建議政府應改變思維，把多條
屋邨綜合作「區域重建」。

●工聯會建
議盡快撥出
150億元發
放為期半年
的失業或停
工津貼。

●曾興隆社區服
務處代表到英國
駐港總領館請
願，抗議英國對
香港事務指手畫
腳。

香港文匯報
記者 攝

●香港鶴山崑聯
同鄉會到英國駐
港總領館請願，
抗議英國干涉香
港事務。

香港文匯報
記者 攝

資料來源：工聯會就業狀況調查
製表：香港文匯報


